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Vist  que els reunits són el total de membres de l'Ajuntament en 
Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a conèixer els afers 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Llegit l'esborrany de l'acta de la sessió anterior s'acorda 
deixar-la sobre la taula. 
Per de la regidora Pili Llaquet es fa una queixa sobre la forma 
de transcriure les actes. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple els 
decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins a avui. 
A continuació es fan unes preguntes al respecte d'algun dels 
Decrets. 
 
 



 
La Rosa Massot demana aclariments sobre la suspensió d'una 
llicència. 
El Sr. Alcalde contesta la pregunta. 
La Corporació se`n dóna per assabentada. 
 
 3.- CONVOCATÒRIA PLACES DE GUÀRDIA I CAPORALS 
 
ATÈS el desenvolupament de les darreres proves convocades per a 
la selecció de Caporals i Guàrdia de la Policia Local, és 
aconsellable establir noves convocatòries amb introducció de les 
modificacions necessàries per tal de garantir que el procés 
selectiu arribi a terme, cosa que és el motiu de les presents 
Bases. Aquestes en el cas des de guàrdia de la Policia 
contemplen un apartat de mèrits, un varem més baix en l'apartat 
de proves físiques i un temari més breu per a la prova de 
coneixements. 
Per als Caporals i essencialment, és l'obertura a l'exterior 
d'una de les places. 
ATÈS que aquestes Bases són conformes als requisits de la Llei 
de Policies Locals i al Reglament de Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
ATÈS que aquestes Bases es contemplen a l'oferta de l'any 1997, 
llevat de la de guàrdia que prové d'una vacant de l'oferta 
anterior, i que estan pressupostades. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER:- Aprovar les convocatòries i les Bases, per a cobrir en 
propietat les següents places: 
 - una de guàrdia de la Policia Local, mitjançant concurs-      
   oposició lliure. 
 - una de caporal, mitjançant concurs/oposició restringit,  
   per a promoció interna. 
 - una de caporal, mitjançant concurs/oposició lliure. 
SEGON.- Ampliar l'oferta de l'any 1997, per a incorporar la 
convocatòria de la plaça de Policia anteriorment indicada. 
TERCER.- Disposar la publicitat preceptiva i en els mitjans 
locals. 
El Sr. Ramón Casadesús explica i amplia la proposta i també diu 
que aquestes dues places de caporal estaran intercomunicades per 
cas que en algun dels dos supòsits no quedés coberta la plaça i 
així no haver de donar-la per no coberta. També comenta que 
s'han fet esmenes en les bases per adaptar-les més a les 
circumstàncies canviants en els diferents processos de selecció. 
En torn d'intervencions per IC, el Sr. Josep Rodés pregunta si  
aquestes dues places de Caporal són dues o bé una, i si real- 
ment en són dues, perquè no es fan totes dues en oposició in- 
terna. 
El Sr. Ramón Casadesús li contesta que si una de les dues places 
no quedés coberta pel seu propi procediment es comunicaria amb 
l'altra procediment per tal de no haver de convocar nova 
oposició. 
El Sr. Josep Gallés pel PP intervé tot dient que en l'annex I no 
es contempla la norma donada per la Generalitat pel que fa a 
l'indumentària. 
També menciona l'apartat de la prova de català i demana quines 
 



 
pautes es seguien alhora de valorar els exercicis. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer intervé tot dient sobre l'altra 
convocatòria que es va declarar la plaça deserta, ens agradaria 
que no fós una cosa habitual, ni que es rebaixin els planteja- 
ments del concurs. 
Pel PSC el Sr. Albert Alfonso manifesta que troben correcte la 
creació d'aquestes noves places, i demana informació sobres les 
esmenes que s'han fet en les bases; partim de la base que el 
dret a la informació és indispensable i en casos com aquest en 
que hi ha oposició, encara amb més raó. L'aspirant cal que 
estigui ben informat i per altra banda hi ha el fet de la 
transparència en tot el procés, des d'aquest punt de vista el 
nostre grup demana que es pugui contemplar les reflexions i les 
propostes que en puguin sortir. Pel que fa a les convocatòries 
per a cobrir una plaça de caporal, val a dir:  
- pel que fa a l'article 2, tenint present que les places són 
per a caporal es raonable que un dels requisits previs per 
participar en aquest concurs sigui no tenir nota desfavorable en 
l'expedient personal per sanció greu, i la meva pregunta és si 
les faltes lleus es poden cometre indefinidament sense cap tipus 
de límit?. Nosaltres proposaríem que com a màxim no tenir 
acumulades més de tres sancions lleus, donat que la plaça és de 
caporal i ha de ser una persona el màxim de responsable. 
Intervé el Sr. Ramón Casadesús per dir que com que les faltes ja 
estan regulades no es necessari que constin en les bases.    
Continua el Sr. Albert Alfonso i diu que pel que fa a l'article 
7, seria convenient concretar més la puntuació específica sobre 
cursos i mencions, i fer una distinció entre els cursos, ja que 
no es pot valorar igual un curs de 30 hores que un de 90 hores, 
seria convenient incloure-ho. 
Pel que fa a l'article 8, si la primera prova de català, si té 
caràcter selectiu, perquè els aspirants que no la superin, han 
de passar per la segona i tercera prova, abans no es facin 
públiques les qualificacions definitives de les tres proves. 
El Secretari contesta que les proves són eliminatòries, qui no 
passa la primera no por accedir a la segona prova. 
L'Albert Alfonso continua la seva exposició tot remarcant la 
desconeixença alhora de puntuar les proves. També esmenta que 
seria convenient remarcar el temps que dura fer una prova de 
català. 
Exposa que no entén el sentit que si per superar una prova 
s'haurà de tenir la puntuació mínima de 5 punts i a continuació 
es diu que el Tribunal decidirà el nivell corresponent a la 
puntuació de tall. 
El Secretari intervé per aclarir que és la correspondència entre 
els cinc punts i el número de respostes del qüestionari. 
El Sr. Ramón Casadasús diu que el número de preguntes de 
qüestionari no es pot saber ara ja que ens el facilita el 
Tribunal que ve de l'Escola de Policia o d'Administració. 
Igualment passà amb la valoració dels mèrits, ja que és molt 
difícil valorar el número d'hores dels cursets, perquè faríem 
una gran elaboració teòrica i probablement per no res. 
El Sr. Alcalde demana més col·laboració dels partits de 
l'oposició alhora d'assistir als Tribunals, i així estaríeu 
també determinant aquestes condicions. 
 



 
 
 
Aclarit aquest punt, continua el Sr. Albert Alfonso pel que fa a 
l'article 14, no tothom té a la ma la Llei de Procediment 
Administratiu, potser caldria especificar el període de 
reclamació que disposa un aspirant per poder fer la reclamació 
oportuna. 
El Secretari diu que alhora de publicar la relació admesos i 
exclosos sempre es contemplen els períodes per presentar al.- 
legacions. 
L'Albert Alfonso pregunta, pel que fa a les bases de policia,  
és per imperatiu legal posar el punt h)?. 
El Secretari contesta que és una mesura de prevenció per evitar 
que al cap d'un cert temps, si no ha complert el servei militar 
hagi de deixar la plaça uns mesos per fer-lo. 
Continua l'Albert Alfonso la seva exposició fent menció a 
l'article ...., no es ben bé un exercici és una qüestió formal  
Sobre l'article 9 que diu: les qualificacions de cada exercici 
es faran públiques el mateix dia que s'acordin. Això que vol 
dir, el mateix dia. 
El Sr. Ramón Casadesús li contesta que és el dia en que es 
corregeixen les proves. 
L'Albert Alfonso esposa sobre l'article 15 que diu: "la 
convocatòria d'aprovació d'aquestes bases... podran ser impugna- 
des per l’interessat", pensem que s'hi hauria d'incloure -
l'actuació del Tribunal- tal com costa en les bases de Caporal. 
S'acorda fer el mateix redactat. 
Per acabar demana al Sr. Alcalde una reunió de treball per 
tractar els requisits que han de complir les bases en general 
per a cobrir qualsevol lloc de treball a l'Ajuntament. 
El Sr. Alcalde diu que ho hi ha cap inconvenient, i per això 
demana més participació en els Tribunals. 
VOTACIÓ: S'APROVÀ PER UNANIMITAT. 
 
 4.-  SUBVENCIÓ PUOSC I PCAL 
 
4.1.- Aquest Ajuntament té una subvenció concedida per la 
Generalitat de Catalunya, dins de l'anualitat del PUOSC 
corresponent a l'any 1999, per un import de 10.000.000 de 
pessetes, per a l'adequació de la carretera de Sentmenat. 
Essent d’interès d'aquest Ajuntament anticipar l'execució de 
l'obra i que aquesta es porti a terme, no per la totalitat com 
consta en la documentació del PUOSC, sinó per una segona fase, 
atès que la primera ja ha estat realitzada. 
ATÈS que per avançar la contractació de les obres del PUOSC, és 
necessari adoptar acord al respecte. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Que la subvenció del PUOSC, portarà sobre la 2a fase de 
l’adequació de la carretera de Sentmenat, de la qual presentarà 
oportunament el projecte. 
SEGON.- Que l'avançament  de la contractació d'aquestes obres a 
la present anualitat, es realitzarà sota la plena 
responsabilitat de l'Ajuntament de Castellar, atès que per al 
lliurament de les subvencions corresponent a l'exercici de 1999, 
haurà d'estar-se a l'aprovació del pressupost respectiu de la 



Generalitat de Catalunya i els acords del Consell Executiu. 
TERCER.- Fer constar que es disposa, atès el caràcter de domini 
públic municipal del sòl objecte de l'actuació: tram de la 
travessia urbana de la carretera de Sentmenat, C'1415, de tots 
els elements físics i jurídics. 
 
4.2.-  Aquesta Corporació Local demana a la Diputació de 
Barcelona la inclusió d'obres pel bienni 1998-1999, del Pla de 
Cooperació i Assistència Local, que han estat incorporades al 
Pla, el qual ha estat aprovat definitivament per la Diputació, 
en la seva sessió plenària del dia 18 de desembre de 1997. 
De conformitat amb la normativa que regula l'atorgament 
d'aquests ajuts, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Acceptar les subvencions: 
┌───────────────────────┬───────────────┬────────┬───────────┐ 
│                       │    IMPORT     │  SERVEI│ A CONTRAC-│ 
│ACTUACIÓ               │    CONCEDIT   │  GESTOR│ TAR PER   │ 
├───────────────────────┼───────────────┼────────┼───────────┤ 
│Rotonda de Llevant i   │               │        │           │ 
│carretera de Sentmenat │   25.000.000  │   SOP  │ ENTITAT   │ 
│Col·lector de la ronda │               │        │           │ 
│de Llevant             │    8.000.000  │   OTC  │ ENTITAT   │ 
└───────────────────────┴───────────────┴────────┴───────────┘ 
atorgades per la Diputació de Barcelona dins del Pla de 
Cooperació i Assistència Local de 1998-1999. 
SEGON.- Manifestar que s'accepta la normativa reguladora del Pla 
de Cooperació i Assistència Local de 1998-1999. 
TERCER.- Manifestar que el total d'aportacions econòmiques que 
rep per a cadascuna de les actuacions esmentades no ultrapassa 
en cap cas el 100% del seu cost. En aquest sentit, es compromet 
a manifestar a la Diputació de Barcelona aquesta circumstància 
si es produís més endavant. 
El Sr. Ramón Casadesús explica les propostes i manifestes les 
dies vessants d'aquest punt; el primer fa referència a aquesta 
subvenció del PUOSC corresponent a l'any 1999 que hi ha aprovada 
una subvenció per part de la Generalitat de 10 milions de 
pessetes per adequació de la carretera de Sentmenat i aquí es 
proposa demanar l'avançament d'aquesta subvenció per a 
l'exercici del 1998 i incorporar-lo a la segona fase de 
l'arranjament de la carretera de Sentmenat. 
I pel que fa a la segona part fa referència al PCAL, també és 
per una subvenció que ha estat aprovada per la Diputació de 
Barcelona inclosa en aquest bienni de 25 milions de pessetes per 
a la rotonda de Llevant i carretera de Sentmenat i 8 milions pel 
col·lector de la ronda de Llevant i avui es proposa acceptar la 
subvenció i la normativa que regula aquest Pla i manifestar que 
el total d'aportacions econòmiques que rep per cadascuna 
d'aquestes actuacions no ultrapassarà en cap cas el 100 per cent 
del seu cost. 
En torn d'intervencions el Sr. Josep Gallés pel PP intervé per 
preguntar si les propostes es votaran conjuntament o 
separadament. 
El Sr. Alcale contesta que si la intenció és votar a favor les 
dues propostes, no cal fer votació separada. 
VOTACIÓ: FOU APROVA PER UNANIMITAT. 



 5.- ADJUDICACIÓ CONCURS PISCINES 
 
Vista la nova projecció de les instal·lacions del complexa 
esportiu de l'Eixample que aconsellen un nou replantejament de 
les condicions d'explotació de les piscines i conseqüentment de 
la concessió que es pugui establir. 
ATÈS que s'estima com a forma de gestió més convenient la 
concessió, a l'empara del que disposen els articles 233 i 241 de 
la Llei 8/1987, de 15 d'abril, municipal i de règim local de 
Catalunya. 
ATÈS el que disposa l'article 271.3 de la Llei anterior que els 
contractes de gestió de serveis, s'adjudiquen ordinàriament per 
concurs. 
ATÈS que per acord de l'Ajuntament en Ple, del dia 25 de 
novembre de 1997, s'aprovà la convocatòria i les Bases per a 
l'adjudicació de la concessió de les piscines coberta i 
descoberta. 
ATÈS que en període hàbil de licitació, és presentà l'oferta de 
"l'Unió Barcelonina d’Activitats Esportives, UBAE". 
ATÈS que la proposa és trobada conforme d'acord amb els criteris 
fixats en el plec de condicions. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Adjudicar la concessió de les piscines de l'equipament 
esportiu Puigverd a l'entitat UBAE, d'acord amb l'oferta 
subscrita pel seu legal representant Sr. Gil Modroño i la 
documentació annexa. 
SEGON.- La durada de la concessió serà de  15 anys, a comptar de 
l'1 de febrer de 1998, sense perjudici del que s'estableix en 
les bases 2 i 22 del plec de condicions. 
TERCER.- Dins del termini de 15 dies a partir de la notificació 
del present acord, dipositaran a la Tresoreria municipal, la 
garantia definitiva que s'eleva a 3.335.600 pessetes; al mateix 
temps es retornaran fiances anteriors. 
QUART.- Dins d'aquest mateix termini presentarà el projecte de 
construcció de la piscina descoberta i la de zona polivalent, 
amb la fiança addicional que fixa la Base 11 del plec per al 
compliment de terminis d'execució. Per a la resta de millores 
contemplades en la proposta es realitzaran de conformitat amb el 
pla d'obra i prèvia presentació del corresponent projecte. 
El Sr. Alcalde defensà la proposta i feu menció a la comissió de 
treball on ja es van fer totes les consideracions, també van 
venir els tècnics i directius de l'UBAE per explicar-ho, i 
presentar les seves propostes i alhora per part nostra fer els 
suggeriments oportuns i mostrar-nos favorables a l'adjudicació 
dins del termini indicat, de la concessió de la piscina coberta 
a l'entitat UBAE que és la que fins ara estava portant la 
gestió. A partir tindrà una durada de 15 anys i s'haurà de 
complir el plec de condicions que ens assegurava una sèrie 
d'intervencions, a nivell d'inversions tals com la unió del 
pavelló amb la piscina coberta, un gimnàs nou d'uns 200 m2, la 
nova piscina descoberta, la cobertura d'aquesta piscina, dues 
àrees de solàrium, ampliació dels vestidors i altres qüestions 
que s'han aportat per part dels partits i que s'hauran de 
valorar a mesura que es vagin executant les obres d'inversions. 
En torn d'intervencions, per ERC el Sr. Francesc Deu manifesta 
els dubtes que hi ha en l'apartat d'enllumenat, si contempla o 



no les mesures d'estalvi energètic de l'IC. També comenta que 
creu que es petita, confiem que el temps ens doni la raó. 
Hi ha un tema que ens preocupa, és la primera vegada que fem un 
equipament que pagaran els usuaris a través d'una quota o de les 
pròpies entrades, és un equipament que s'ha de potenciar i 
creiem que els preus haurien de ser el més socials possibles, si 
fent-ho així la piscina presenta unes pèrdues creiem que 
l'Ajuntament les hauria d'assumir, alhora caldria donar uns 
serveis el més avantatjosos possible, per tal de que la gent 
s'animi a utilitzar aquestes instal·lacions, o també oferint un 
ampli ventall de preus, i més econòmics en aquells horaris en 
que les instal·lacions són utilitzades per menys públic. També 
demanen que els preus públic sigui presentats a aprovació en un 
Ple municipal, per tal de poder opinar al respecte. 
Pel PSC el Sr. Albert Alfonso intervé tot manifestant el dubte 
que tenen sobre la congestió de la piscina actual, tot i així 
donarem un vot de confiança a les explicacions i raonaments dels 
Tècnics d'UBAE, i com que pensem que és un servei destinat al 
lleure, relax i usos terapèutics, és un servei bó pel ciutadà de 
Castellar, des d'aquest punt de vista votarem a favor, però ens 
agradaria recordar que va quedar molt clar que la piscina que 
ara es fa, és una ampliació, però en cap moment és una 
substitució de la piscina descoberta. 
El Sr. Alcalde intervé per contestar la intervenció d'ERC i diu 
que si que és cert que una part, un 60% aproximadament, 
representa que la pagarà els usuaris, però la resta serà entre 
tots, la voluntat és seguir en la mateixa línia que fins ara, i 
que ens ha portat a un us bó de la piscina i a uns socis 2.400 
socis amb una utilització mot bona, també he dir que seria bo 
que ens equivoquéssim en la previsió i que la utilització fós 
massiva, això voldria dir que amb els ingressos de més es podria 
construir una nova instal·lació. 
En el tema dels usuaris hi ha hagut una política de preus 
polítics, quan es presentin la memòria de l'any 1997 farem un 
repàs de quina és la quota majoritària, aquí a Castellar la 
majoritària és la de la família de tres, que n'hi ha més de 600 
amb lo qual els hi surt a unes 2.000 i escaix per usuari, 
evidentment no és una quota cara, és una quota política perquè a 
més diferim una part important del cost als pressupostos de 
l'Ajuntament, per això creiem que s'ha de seguir aquesta línia. 
També val a dir que des de Serveis Socials, qualsevol 
problemàtic, concreta o habitual, que hi hagi, encara que sigui 
a nivell d'esbarjo, s'analitza i si compleix els requi- sits, es 
pot arribar a subvencionar aquesta quota, per tant la 
predisposició a que segueixin preus polítics tot i la inversió 
que es portarà a terme ens fa generar un petit dèficit 
addicional a l'Ajuntament del que ja tenim ara, per raó que a 
part dels consums i de la inversió que no es podrà amortitzar 
del tot, l'assumirem entre tots. Quan es faci el tancament de la 
memòria es pot analitzar els trams de població, que i com s'està 
pagant i si modificant algun dels trams s'arribi als mateixos 
resultats, però crec que políticament estem assumint més. 
El Francesc Deu replica posant un exemple: els universitaris que 
van a Bellaterra, els hi surt més econòmic anar allà, que hi ha 
unes instal·lacions més grans i és complertes, que no pas venir 
a Castellar. Tenim unes instal·lacions esportives que a més a 
més de pagar conserges, llums, subvencionem a les entitats que 
hi participen i no s'ha hagut de pagar mai l'equipament en sí, 



en canvi ara volem que sigui el propi usuari pagui una part de 
l'equipament. Com ja hem dit altres vegades, el fet de que sigui 
més barato no vol dir recaptar menys, a vegades vol dir més 
utilització i recaptar més, però en tot cas no hauria de ser cap 
preocupació el fet que el cost d'aquesta ampliació doncs a 
través d'uns preus més popular, s'hagués d'assumir. 
El Sr. Alcalde diu que per continuar treballant conjuntament, 
s'establiran dues reunions anyals directament amb els respon- 
sables directius d'UBAE. 
VOTACIÓ: FOU APROVA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- ORDENANCES. MODIFICACIÓ: ANIMALS DOMÈSTICS I APRO- 
         VACIÓ DE LA D'ARXIU MUNICIPAL. 
 
 
6.1.- MODIFICACIÓ ANIMALS DOMÈSTICS 
L'article 49 de la Llei de Bases de Règim local disposa el 
tràmit a seguir en l'aprovació d'ordenances, essent aquesta 
mateixa disposició aplicable en la modificació d'ordenances, com 
es el cas de la que regula la "tinença d'animals domèstics". 
Aquesta ordenança, la de tinença d'animals domèstics, que ja fou 
aprovada per l'Ajuntament en Ple en data 31 de març de 1992, es 
proposa modificar-la en els apartats que s'indiquen en annex, 
per tal de millor reglamentar aspectes de les condicions 
higienico-sanitàries dels animals; les molèsties originades per 
animals sorollosos o perillosos; augmentar les mesures per tal 
d'identificar més convenient els gossos, introduint la plaça 
censal i l'identificació electrònica, si bé en el termini de dos 
anys que assenyala la disposició transitòria primera. 
Per la qual cosa, a l’Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de l'ordenança de 
"Tinença d’animals domèstics". 
SEGON.- Exposar al públic, durant el període de trenta dies 
hàbils, a partir de l'anunci en el Butlletí Oficial de la 
Província, si no es produeixen al·legacions o suggerències, 
l'acord inicial esdevindrà definitiu. 
 
6.2.- ORDENANÇA D'ARXIU MUNICIPAL 
L'Arxiu Municipal és l'òrgan especialitzat de l'Ajuntament en la 
gestió, el tractament i la custòdia de la documentació. Així 
doncs, l'Arxiu Municipal participa d'una doble vessant dins del 
conjunt dels serveis municipals: per una part exerceix una 
funció cultural i per l'altra exerceix un paper clau com a eix 
de funcionament dels diferents serveis administratius 
municipals. 
És el propi Ajuntament qui ha de garantir l'accés i la custòdia 
de l'Arxiu, tant per part de l'Administració Pública com per 
part dels ciutadans, ja que com a servei públic, l'Arxiu 
Municipal ha de difondre el patrimoni documental municipal. 
Aquest Reglament vol racionalitzar, agilitzar i garantir el bon 
funcionament de l'Arxiu Municipal, cosa que serà un benefici 
tant per l’administració com per a l'administrat, i que ha de 
ser considerat com el context normatiu que defineixi clarament 
quines són les competències del Servei d'Arxiu Municipal i que 
estableixi també, les seves funcions entorn del patrimoni 
documental municipal. 



El Reglament de l'Arxiu Municipal de Castellar del Vallès 
s'estructura en sis grans apartats, on s'inclouen les finalitats 
i els objectius, les regles de funcionament i es defineixen una 
sèrie de conceptes bàsics que garantiran el Servei d'Arxiu. 
ATÈS el que disposa l'article 49 de la Llei de Bases de Règim 
Local, respecte al tràmit d'aprovació d'ordenances. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents  
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Reglament de l'Arxiu Municipal 
SEGON.- Exposar al públic, durant el període de trenta dies 
hàbils, a partir de l'anunci en el Butlletí Oficial de la 
Província, si no es produeixen al·legacions o suggerències, 
l'acord inicial esdevindrà definitiu. 
Defensa la proposta el Sr. Ramón Casadesús en primer lloc diu 
pel que fa a l'ordenança de tinença d'animals domèstic que fou 
aprovada pel Ple del mes de març de 1992, aquí es tracta 
d'incorporar una sèrie de modificacions i complementar-la amb 
uns elements que hem notat que hi mancaven, com aspectes 
relacionats amb la qualificació d'animals perillosos o 
sorollosos i la seva possible actuació i també incorporar el 
tema de la identificació, especialment dels gossos, introduint 
la placa censal i la identificació electrònica amb els terminis 
previstos, per això es proposa modificar l'ordenança de tinença 
d'animals domèstics amb aquests apartats. 
Tot seguit la regidora Gemma Perich intervé tot comentant pel 
que fa a l'ordenança de l'Arxiu, que des de l'any 1995 que hi ha 
una reorganització de tot el que és l'arxiu administratiu, ens 
faltava tenir un reglament que ve a ser una mica les regles 
bàsiques de funcionament i de custòdia de l'arxiu administratiu 
de l'Ajuntament que és el que garanteix el servei i la seva 
custòdia. 
En torn d'intervencions per IC intervé el Sr. Josep Rodés tot 
dient pel que fa a l’ordenança de tinença d'animals domèstics  
que s'haurà de contemplar pels propietaris del gossos la seva 
vigilància i cura, i la meva pregunta és, hi ha alguna ordenança 
que exigeixi si es necessari, que el gos porti un murrió  posat? 
i si hi és, que es contempla?, perquè si no és així, no cal fer 
ordenances. 
A continuació el Sr. Josep Gallès per PP manifesta que es mostra 
a favor d'aquestes dues ordenances i alhora s'adhereix al 
comentari fet pel Sr. Rodés perquè fer ordenances no costa 
gaire, però és important fer-les complir i fer-ne un seguiment  
també voldria preguntar si aquestes incorporacions sortiran 
publicades per tal que tota la població se n’assabenti. 
El Sr. Ramón Casadesús diu que sí que es publicaran i 
s'entregaran. 
Pel PSC la Sra. Pili Llaquet comenta que el problema dels 
animals domèstics a Castellar comença a ser una mica greu, el 
grup que representa té unes propostes a fer:  
- un cop estiguin aprovades les ordenances, seria convenient 
enviar-les a tots els propietaris de gossos, - fer campanyes 
puntuals de control, un cop estigui aprovades, fer un seguiment 
per què es compleixin i si cal, multar als que no ho compleixin. 
El Sr. Ramón Casadesús comenta que la intenció ja és aquesta, i 
alhora totes les queixes que hi ha s'atenen, pel que fa a la 
neteja no es fa, però dins del pla de salut està prevista una 
connexió amb unes persones perquè al llarg d'aquest any facin 



tota aquesta labor, de divulgació, informació, seguiment, 
conscienciació i desprès ja es veurà el que passa. 
La Pili Llaquet reitera la circumstància de que si un gos va sòl 
no es pot fet aquest avís. 
El Sr. Josep Rodés, fa un recordatori sobre el que s'ha dit, que 
si hi ha un gos que borda s'avisa a la Policia i ella s'hi 
persona, però si en un supòsit quan arriba la Policia el gos en 
qüestió ja no borda, que es fa?. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que s'intentarà que l’ordenança 
tingui una bona aplicació. 
SOTMESES A VOTACIÓ LES DUES ORDENANCES: FOREN APROVADES PER 
UNANIMITAT. 
 
 
 7.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n'hi ha. 
 
 
 8.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES. 
 
Comença el Sr. Alcalde dient que primer es contestaran les que 
han estat presentades per escrit i a continuació es farà una 
ronda per les demes. 
El Sr. Josep Gallés pel PP comença tot preguntant: 
1.- Mitjançant un medi d'informació local tenim coneixement que 
durant el passat mes de desembre 97 es va efectuar l'entrega 
d'un grup de 53 habitatges de Protecció Oficial. Sembla ser que 
és la primera actuació que s'ha fet. Se ens anuncia per l'actual 
mes de gener la construcció d'una tongada de vivendes de 
Protecció Oficial. S'ha previst en aquesta tasca d'entrega 
d'habitatges per l'Equip de Govern tots els serveis 
imprescindibles que requereixen tots aquests ciutadans nou 
vinguts a Castellar? 
El Sr. Alcalde contesta tot dient que s'hi ha incorporar 7 
famílies i que durant aquest any s'hi aniran incorporant la 
resta i pel que fa als serveis, tots estan previstos, i pel que 
fa als contenidors fins i tot hi ha una major previsió a la 
llarga. 
2.- Tenen informació aquests ciutadans a on seran situats els 
nous serveis, de contenidors, papers, vidre, escombraries.? Ja 
s'ha pensat en llocs mes adients per ser atesos com cal? Han 
estat senyalitzats degudament? 
El Sr. Alcalde manifesta que s'ha intentat fer saber a tots com 
és Castellar i a cadascun se'ls hi ha entregat un llibre de la 
seva història, també se'ls hi ha explicat amb detall que és una 
zona que patirà encara durant els propers mesos l'impacte de que 
s'està construint en tota la zona, hi ha molt trànsit de pas 
d'obrers i constructors, amb l'agravant que s'està construint la 
plaça d'Europa, i per tot això se'ls hi ha demanat una mica de 
paciència durant aquests primers me- sos, i com que és una zona 
nova és possible que hi hagin disfuncions. 
3.- Es té informació de la companyia Telefònica per a la       
instal·lació de cabines telefòniques?. Han fet els serveis 
tècnics de l'Ajuntament quelcom pas al respecte?. 
El Sr. Alcalde contesta que no, però en pren nota per fer 
gestions al respecte. 



4.- S'ha fet o previst un Pla per a la col·locació dels plafons 
indicatius dels diferents llocs necessaris de la nostre Vila, 
com Ajuntament, CAP, Policia Local, Farmàcies, Guàrdia Civil 
etc.. S'ha cursat qualsevol tipus de butlleta informativa?. 
El Sr. Alcalde diu que s'està fent de mica en mica i aquest any 
es farà la senyalització forta de tot l'addicional, però per 
exemple el CAP aquest any canviarà d'ubicació, ara ja sabem que 
l'empresa constructora és COPSANT, per una quan- titat de 212 
milions de pessetes i les obres començaran la segona quinzena de 
febrer i amb un plaç de 12 mesos d'execució. 
5.- Hem de suposar que s'han començat a fer els serveis de 
neteja. Com es troba aquesta nova situació d'augment de servei 
em les companyies respectives?. Es va estudiar dins del 
pressupost d'enguany qualsevol variació, diem possible al 
respecte. 
El Sr. Alcalde diu que ja s'han començat i els pressupostos 
d'enguany es van estudiant i tot i que tindrem un argument que 
es pot assumir, però com s'està estudiant la renovació global 
del contracte amb els serveis de neteja i escombraries. 
6.- Quines mesures de trànsit s'han establert per la Regidoria 
de Governació respecte a l'increment de vehicles en aquest 
indret? Tenim coneixement que bastants habitants de la part de 
la Creu Alta de Sabadell, s’arriben a comprar a les àrees del 
Pla de la Bruguera. 
El Sr. Alcalde diu que la col·locació de semàfors ha estat una 
d'elles, l'ordenació prèvia del carrer Tarragona, però al ser 
una zona totalment nova ens haurem d'adaptar a com vagi 
desenvolupant-se els usos dels veïns d'aquesta zona. 
7.- La meva preocupació si cal encara és més per la 
responsabilitat del recolzament del meu Grup al pressupost del 
corrent any, tota vegada que entenem que l'Equip de Govern no 
desenvolupa l'activitat i rapidesa que demana la nostra Vila, i 
que hem demanat tant el nostre Grup com les demés forces 
polítiques de la Vila. Quina resposta tenim per atendre tants 
endarreriments? 
El Sr. Alcalde contesta que la qüestió del manteniment urbà és 
impossible que en un municipi tot estigui bé, i és més és molt  
possible que un municipi una mica gran es pugui fer una bateria 
de preguntes cada setmana per temes de manteniment, obres, 
senyalització, s'ha de mantenir 44 km de municipi, 110 km de 
carrers i per tant aquestes són les àrees que reben més. De 
totes maneres la valoració de dos anys cap aquí tot i que ara hi 
pot haver un sentiment de garbuig és perquè estem fent obres a 
tota reu. 
8.- El poble creix i ja ens trobem a finals de gener i observem 
els greus problemes de sincronització de posar en marxa les 
obres i serveis de la nostra Vila. El repte és important i 
recordem al Sr. Alcalde les manifestacions de que ja tenia 
completament format, l'equip de l'administració i que ja era 
hora de veure els fets al carrer?  El nostre punt de vista és 
que existeix mancança d'efectivitat, organització i activitat. 
El nostre criteri és que s’amunteguen més assumptes dels que es 
resolen?. 
El Sr. Alcalde diu que Castellar és potser un dels municipis que 
millor està en el tema d'obres al dia, com ja he dit abans 
tenir-ho del tot correcte és un impossible, però no crec tampoc 
que estigui tant malament, a més a més s'ha de tenir en compte 
que en diversos carrers de la Vila s'hi estan fent obres i això 



és un element que dificulta el servei. 
9.- Voldria demanar al Sr. Alcalde que fés els tràmits dins de  
la Diputació de Barcelona a fi i efecte que la carretera de  
Terrassa aprop de la sortida de Castellar es pogués col·locar   
una tanca protectora, tota vegada que tenim varies queixes de 
veïns, vist el perill que dona la primera corba d'aquesta 
carretera de la Diputació. No s'entén com en altres llocs menys 
perillosos s'hi han instal·lades i en aquest lloc no i sigui. 
El Sr. Alcalde contesta tot dient que no hi ha tant marge i si 
es col·loca la tanca no hi haurà prou pas pels vianants. 
Tot seguit es passa a les preguntes orals; per ERC el Sr. Jordi 
Permanyer diu que les preguntes del seu grup les presentaran per 
escrit amb el prec que siguin contestades abans del proper Ple. 
Continua dient que ara només exposarà dues qüestions: 
1.- i que va lligat amb les Bases dels concursos, tot denunciant 
la manera de contractació que hi ha, i últimament també ha 
passat amb el tema de la ludoteca, s'han fet contractacions, via 
Comissió de Govern, sense per concurs públic. Som del parer que 
aquesta no és la manera idònia per fer-ho i per això caldria 
convocar una reunió per contrastar    punts de vista. 
El Sr. Alcalde  contesta que és una ampliació del servei del 
Centre Obert, així doncs, els alumnes que assisteixin a a 
ludoteca tindran els mateixos mestres que tenien. 
El Sr. Jordi Pemanyer discrepa tot dient que és un servei nou 
que ara comença, no te res a veure amb la manera com s'han fet 
les contractacions. 
2.- pel que fa als cartells anunciadors que es van col·locant a 
l'àrea de passeig, que és una zona d'influència de carreteres. 
Els cartells anunciadors dels supermercats podrien in- cloure's 
dins de la normativa, tot i que no estan col·locats en els llocs 
adients, però ara veiem que se n'hi col·loquen més, per això 
caldria revisar la normativa de cartells anunciadors perquè 
aquesta situació no generi més cassos com aquest i ens podem 
trobar amb tota una àrea de passeig plena de propaganda. 
El Sr. Alcalde manifesta que se'n prendran mesures, malgrat això 
ara en el pacte territorial d'ocupació han posat una partida de 
gairebé 300 milions de pessetes, per retolar tots els polígons 
industrials, aquestes àrees d'informació que ara estem 
treballant-hi amb els serveis de Promoció Econòmica, està 
depurant tota la informació que ja teníem per tal de poder tenir 
les zones d'entrada dels polígons ja amb tot el panell posat de 
totes les empreses i la seva ubicació. Aquesta actuació esta a 
punt per adjudicar-se, però com que segurament serà una de les 
accions del pacte territorial i vindrà finançar amb fons FEDER, 
esperarem la seva aprovació i després podrem treure tots aquests 
cartell. 
Pel PSC el Sr. Albert Alfonso diu que els membres que formaven 
part de la subcomissió d'Ensenyament-Cultura que va tractar el 
tema dels Jocs Florals, va decidir separar entre el que és el 
certamen literari, el que és l'apartat poètic de la narrativa, 
també es va parlar de deixar la narrativa per més endavant, per 
això la proposta és considerar fer de cara a la tardor un 
certamen literari, com el poètic que es fa per la     primavera. 
Si potser no endarrerir el tema i abans no acabi el curs escolar 
començar-ne a parlar. 
El Sr. Alcalde esmenta que seria bo demanar l'opinió dels 
experts en la matèria, pel tipus de convocatòria i per 



l'assessorament pel conjunt del certament i premí al respecte. 
Continua pel PSC la Sra. Pilar Llaquet exposant sobre els passos 
de zebra del poble, quan toca repintar-los?, perquè ni ha molts 
que gairebé no es veuen. 
- pel que fa als contenidors de paper, no es podria fer d'alguna 
manera perquè els caps de setmana estesin buits; almenys la 
meitat dels del poble, ja que els caps de setmana és quan 
s'aprofita per llençar coses, i costa de trobar-ne de buits.    
Desconeixem la manera en que es buiden, si es fa tots un ma- 
teix dia o bé per parts del poble.? 
L'Anna Llobet  diu que és buiden dos cops per setmana. 
L'Alcalde comenta que quan tinguem en marxa la deixalleria part 
d'aquest problema desapareixerà. 
Continua La Sra. Pilar Llaquet preguntant sobre els contenidors 
d'escombraries dels carrers Pere Marra, Alfons Gubern i Jaume 
Rafanell, que tenen un contenidor i que cada dia està ple i fins 
i tot hi ha bosses a fora, amb l'agravant que els gossos les 
destrossen, els veïns han fet reiterades queixes  sense que fins 
avui es prengués cap mesures. 
L'Anna Llobet diu que de queixes de contenidors n'hi ha moltes, 
i el que es fa és comprovar-ho, i si realment és una necessitat, 
s'incrementa el número de contenidors. 
La Sra Pilar Llaquet pregunta quins són els treballadors de la 
ludoteca les 3 Moreres, com s'ha fet la seva contractació i si 
s'ha fet la convocatòria pública d'aquestes places.?. 
L'Alcalde torna a dir que és el mateix servei que es donava    
en el Centre Obert, atenció a un col·lectiu molt determinat i 
que aquest el segueix fent la mateixa gent que ho fa des de fa 
dos anys, i el nou servei és el que s'ha de preveure. 
Per acabar el Sr. Alcalde diu que els membres que formen part  
de la Comissió dels Jocs Florals s'haurien de reunir per 
redactar una contesta institucional pel que fa a l'article 
publicat aquesta setmana a Forja, en referència a una possible 
discriminació en quan a la convocatòries d'unes bases pels Jocs 
Florals. 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, essent un quart de 
deu del vespre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la present 
Acta, que signa com a fedatari d'aquests acords el Secretari, 
amb el vistiplau del Sr. alcalde. 
 
 


